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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr 1/2020 

XX Sesja w dniu 27 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko 

2. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

3. Grzegorz Kusio – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska Mienia 

Komunalnego 

4. Ryszard Skwarek – Prezes Zarządu Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku Sp. z o.o. 

5. Sławomir Śmieciuch – Starosta Lipski 

6. Izabela Ronduda – Dyrektor Lipskiego Centrum Kultury 

7. Barbara Rutkowska – Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku 

8 .Wanda Gozdur – kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Lipsku 

9. Justyna Tomczyk – Dyrektor Przedszkola Publicznego Samorządowego w Lipsku 

10. Anita Wróbel – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Długowoli 

11. Grażyna Kulpińska - Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Krępie Kościelnej 

12. Wojciech Krasiński – Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich  

13. Józef Sosnowski – Przewodniczący Rady Powiatu Lipskiego  

14. Halina Pyrka – Wiceprzewodnicząca Struktury Powiatowej PiS 
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1. Otwarcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XX sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z Nr XVIII/2019 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 

16.12.2019r. 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z Nr XVIII/2019 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 16.12.2019r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Protokół Nr XVIII/2019  przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Przyjęcie protokołu z Nr XIX/2019 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 30.12.2019r. 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z Nr XIX/2019 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 30.12.2019r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Protokół Nr XIX/2019  przyjęto jednogłośnie. 
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6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko na temat swojej działalności w okresie 

od 17 grudnia 2019r. do 27 stycznia 2020r. 
 

1) 16.12.2019r. -  udział w sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

2) 17.12.2019r.- spotkanie z Panią Teresą Materek kierownikiem oddziału GDDKiA                   

w Zwoleniu w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej Nr 79 od 

skrzyżowania z ul Sosnowa do końca zabudowań w kierunku ul. Wola Cukrowa.   

3) 18.12.2019r. – spotkanie przedświąteczne z pracownikami Przedszkola Publicznego 

Samorządowego w Lipsku  

4) 19.12.2019r. – wyjazd do Warszawy do GDDKiA oddział Mazowiecki  w sprawie 

modernizacji drogi krajowej nr 79, budowy obwodnicy Lipska i przebudowy odcinka od 

Lipska do granicy województwa Mazowieckiego, poprawy bezpieczeństwa na drodze 

krajowej Nr 79 od skrzyżowania z ul Sosnowa do końca zabudowań w kierunku ul. Wola 

Cukrowa.  Podpisanie porozumienia w tej sprawie. 

- MZDW spotkanie z dyrektorami Ostrowskim, Dąbrowskim, Łuczyckim dotyczącym 

Lipy Miklas.  

5) 19.12.2019r. – spotkanie przedświąteczne z pracownikami Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Lipsku.  

- udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lipsku.  

6) 20.12.2019r.– spotkanie przedświąteczne z pracownikami Zespołu Placówek Oświatowych 

w Długowoli.  

     – spotkanie przedświąteczne z pracownikami Zespołu Placówek Oświatowych w Krępie 

Kościelnej.  

 – spotkanie przedświąteczne z pracownikami Twojego Radia Lipsko. 

7) 21.12.2019r. – spotkanie przedświąteczne z Jednostką Strzelecką Strzelec 1005 im. 

Dionizego Czachowskiego. 

8) 22.12.2019r.- spotkanie przedświąteczne z druhami strażakami z OSP Wola Solecka. 

9) 30.12.2019r. udział w sesji Rady Miejskiej w Lipsku 

10) 08.01.2020r.Udział w posiedzeniu Sztabu Kryzysowego Powiatowego Zarządzania 

Kryzysowego.  

- spotkanie z mieszkańcami ul. Zwoleńska i Wola Cukrowa  w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na drodze krajowej 79. 

11) 10.01.2020r. wyjazd do Radomia wspólnie z Panem Marcinem Lenartem 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Lipsku na spotkanie noworoczne samorządowców 

ziemi radomskiej z Biskupem Henrykiem Tomasikiem. 

12) 14.01.2020r. udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy 

13) 15.01.2020r. spotkanie z kierownikiem obwodu drogowego dróg wojewódzkich Panem 

Arturem Dudą w sprawie remontów na drogach wojewódzkich w Gminie Lipsko. 

14) 16.01.2020r. udział w posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

15) 20.01.2020r. udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej, Finansów, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Lipsku. 

16) 21.01.2020r. spotkanie z ZUK w Lipsku Spółka z o o w sprawie gospodarki odpadami w 

Mieście i Gminie Lipsko. 

17) 02.01.2020r. udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Lipsku dotyczącym 

kalendarza imprez na rok 2020 w Powiecie Lipskim. 

18) 23.01.2020r. udział w posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty, Opieki Społecznej i 

Bezpieczeństwa  Rady Miejskiej w Lipsku. 

19) 24.01.2020r.spotkanie z Zarządem ZUK w Lipsku Spółka z o.o.  i pracownikami urzędu 

dotyczące inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych na ternie Gminy Lipsko. 

    - spotkanie ze stowarzyszeniem OLD BOYS w Lipsku. 
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20) 25.01.2020r. spotkanie sprawozdawcze w OSP Wola Solecka za 2020 rok.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Włodzimierz Marian Marek zapytał o przetarg na budowę obwodnicy Lipska. 

Powiedział, że na stronie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nie ma ujętej do 

realizacji tej inwestycji. Poprosił Burmistrza o wyjaśnienia. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że rozmawiał pod koniec 

grudnia 2019 roku  z dyrektorem GDDKiA Andrzejem Sekulski, ale skoro nie ma żadnych 

informacji na stronie GDDKIA to może to oznaczać że nie udało się zdobyć wszystkich 

koniecznych pozwoleń by ogłosić przetarg. Burmistrz powiedział, że zadzwoni do 

kierownictwa Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i dowie się jak wygląda ta 

sprawa.  

Radny Andrzej Barański zapytał o to czy wiadomo już kiedy będzie budowany wodociąg w 

Leszczynach, czy są plany na kolejne miejscowości oraz czy w tym roku będą podjęte jakieś 

działania. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że są wykonane 

dokumentacje na wodociąg w Leszczynach oraz na kanalizację sanitarną w aglomeracji 

Lipsko dla. ul.  Stadionowej i ul. Papiernia. Burmistrz zwrócił uwagę na to, że będzie 

wyłączony wodociąg w Katarzynowie, ponieważ woda nie jest tam dobrej jakości. Dlatego 

też ujęcie wody w Leszczynach musi być optymalnie wydajne i odpowiednio zrealizowane, 

bo będzie zaopatrywać wiele innych miejscowości. Za dwa tygodnie odbędzie się spotkanie z 

projektantem w tej sprawie. W tym roku jest planowana budowa ujęcia wody w Leszczynach 

i trwają analizy czy Zakład Usług Komunalnych w Lipsku  Sp. z o.o. będzie mógł starać się o 

pozyskanie  30% kredytu z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. 

 

7. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko na temat złożonych interpelacji i 

zapytań w okresie od 17 grudnia 2019r. do 27 stycznia 2020r. 
Jacek Wielorański Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że  w wymienionym okresie 

czasu nie było złożonych żadnych interpelacji i zapytań. 

 

8. Zapoznanie z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej   w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie opinii o 

planowanej kwocie długu, przyjętej przez Radę Miejską w Lipsku w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2020-2026 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart odczytał treść Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie opinii               

o planowanej kwocie długu, przyjętej przez Radę Miejską w Lipsku w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2020-2026. 

 

9. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała Nr XX/109/2020 w sprawie zatwierdzenia harmonogramu sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku na 2020 rok. 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/109/2020 w sprawie zatwierdzenia harmonogramu sesji Rady Miejskiej              

w Lipsku na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 
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Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/109/2020 w sprawie zatwierdzenia harmonogramu sesji Rady Miejskiej w 

Lipsku na 2020 rok 

 

b) Uchwała Nr XX/110/2020 w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lipsku na 2020 rok. 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/110/2020 w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Lipsku na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/110/2020 w sprawie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Lipsku na 2020 rok. 

 

c) Uchwała Nr XX/111/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Gospodarczej, 

Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Lipsku na 2020 rok 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/111/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Gospodarczej, 

Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Lipsku na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/111/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Gospodarczej, 

Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Lipsku na 2020 rok 

 

d) Uchwała Nr XX/112/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Kultury, 

Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Lipsku na 

2020 rok 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/112/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Lipsku na 2020 rok.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/112/2020 w sprawie Ramowego Planu Pracy Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Lipsku na 2020 rok 

 

e) Uchwała Nr XX/113/2020 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w mieście i gminie Lipsko 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/113/2020 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania 

własnego w zakresie rozwoju sportu w mieście i gminie Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/113/2020 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania 

własnego w zakresie rozwoju sportu w mieście i gminie Lipsko 

 

f) Uchwała Nr XX/114/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/114/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej w 

Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/114/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej w 
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Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026 

 

g) Uchwała Nr XX/115/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy 

Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r. 
Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr XX/115/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko 

na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Załącznik: 

Uchwała Nr XX/115/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko 

na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r. 

 

10. Wnioski i zapytania sołtysów. 
Ilona Szmajda, Sołtys Sołectwa Wiśniówek, podziękowała za wykonanie ogrodzenia przy 

budynku świetlicy w Wiśniówku oraz poprosiła o możliwość wykorzystania kostki brukowej 

z rozbiórki w jej sołectwie. 

Radosław Lisowski, Sołtys Sołectwa Walentynów zapytał czy Burmistrz Miasta i Gminy 

Lipsko spotka się z mieszkańcami Walentynowa w sprawie  rozbudowy drogi Nr 79. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że kostka brukowa 

będzie wykorzystana przy świetlicy w Wiśniówku jak również do utwardzenie poboczy              

w Długowoli oraz przy szkołach w gminie gdzie będzie taka potrzeba. Burmistrz 

poinformował również, że spotkanie odnośnie rozbudowy drogi 79 odbędzie się w Urzędzie 

Miasta i Gminy Lipsko  i wszyscy mieszkańcy są zaproszeni. Burmistrz zdementował 

również nieprawdziwe informacje na jego temat, które funkcjonują w lokalnym środowisku. 

 

11. Wolne wnioski. 
Sławomir Śmieciuch, Starosta Lipski podziękował Burmistrzowi Miasta i Gminy Lipsko oraz 

Radnym Rady Miejskiej w Lipsku za przekazanie kwoty 50 tys. zł, która została 

wykorzystana  na zakup urządzenia do kompresji klatki piersiowej do SPZZOZ w Lipsku, 

wraz z Przewodniczącym Rady Powiatu Józefem Sosnowskim  wręczyli podziękowania na 

piśmie Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Lipsku. 

Starosta opowiedział również o inwestycjach planowanych w Lipskim Szpitalu, m.in. o 

planach zakupu tomografu komputerowego. Wspomniał również o organizacji Dożynek 

Powiatowych  na terenie stadionu w Lipsku. Ponownie zaapelował do Burmistrza o zmianę 

decyzji. Zapytał też dlaczego Burmistrz Miasta i gminy Lipsko nie wyraził zgody na 

doświetlenie ściany budynku Starostwa Powiatowego w Lipsku  z godłem powiatu. Mówił też 

o tym, że Starostwo Powiatowe  zorganizuje obchody Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych.             

Z tej okazji będzie zorganizowany Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych.  

Józef Sosnowski, Przewodniczący Rady Powiatu  wspomniał o potrzebie zakupy tomografu 

komputerowego do lipskiego szpitala oraz o konieczności zakupu  nowej karetki, gdyż 
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naprawa tej obecnie pracującej  generuje duże koszt napraw. Wyraził również opinie, że 

Dożynki powiatowe powinny odbyć się w Lipsku. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że doskonałą promocją 

powiatu będzie zorganizowanie dożynek w jakiejkolwiek innej gminie powiatu lipskiego. 

Podkreślił, że dla niego istotniejsze od imprez są inwestycje. Burmistrz odniósł się do kwestii 

oświetlenia budynku Starostwa Powiatowego w Lipsku. Powiedział,  że można oświetlić 

ścianę małym reflektora, który będzie estetycznie wyglądał. 

Salę obrad o godzinie 11.20 opuścił Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku. 

12. Sprawy różne. 
Witold Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  zapytał dlaczego koszty wynajmu garaży 

wzrosły o 300% oraz o zakończenie prac remontowych chodnika przy ul. Rynek nr 5. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko wyjaśnił, że opłaty już zostały 

zmienione i są niższe. Obecnie obowiązuje kwota 3,5 zł. Wspomniał też, że opłaty były niskie 

i istniała potrzeba ich  urealnienia. Burmistrz powiedział, ze jego zdaniem wzrost opłaty o 

300% to zbyt wiele, dlatego została zmniejszona. Jeśli chodzi o chodnik przy ul Rynek 5 

Burmistrz potwierdził, że prace trzeba dokończyć jak najszybciej. 

Mirosława Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku zapytała Starostę Lipskiego czy 

rozmawiał z wójtami innych gmin i czy wyrazili wolę  partycypowania w kosztach szpitala w 

Lipsku. 

Sławomir Śmieciuch, Starosta Powiatu Lipskiego, odpowiedział że gminy miały podarować 

kwotę na zakup drugiego kompresora do klatki piersiowej, ale na razie tak się nie stało. 

Wspomniał też, że w zeszłym roku gminy Rzeczniów i Sienno jako jedyne wsparły szpital 

kwotą 10 tys. złotych. Powiedział też że planuje spotkanie z Wójtami i Burmistrzem w 

najbliższym czasie, gdzie również będą poruszane te kwestie. 

Mirosława Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku zapytała Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych w Lipsku Ryszarda Skwarka czy odpady biodegradowalne będzie można 

wystawiać do odbioru w pojemnikach. 

Ryszard Skwarek, Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku powiedział, że odpowiedź 

na swoje pytanie Pani Radna  otrzyma na piśmie w najbliższym czasie.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  skrytykował sposób 

prowadzenia rozmów pomiędzy Burmistrzem Miasta i Gminy Lipsko a Starostą Lipskim. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko i wyjaśnił wątpliwości związane z 

informacją, która pojawiła się na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy Lipsko 

dotyczącej opłaty  za posiadanie psa. Jest to ustawowy obowiązek nałożony przez ministra 

Finansów, który ustalił górną granicę tego podatku na kwotę 125,50 zł.. Kwota, która  

obowiązuje w gminie Lipsko to 50 zł. rocznie. Z opłaty zwolnione są  osoby niepełnosprawne 

oraz rolnicy, którzy mogą posiadać dwa psy. Środki pozyskane z tego podatku będą 

przeznaczone na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami. 

Teresa Szymczyk, Sołtys Sołectwa Helenów poruszyła problem podrzucania bezpańskich 

psów do gospodarstw. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przyznał, że tego typu  sytuacje 

zdarzają się wszędzie. W takiej sytuacji powinno się zgłosić sprawę do Urzędu Miasta                  

i Gminy Lipsko i taki  pies zostanie odebrany a później w miarę możliwości oddany do 

adopcji.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  powiedział, że mieszkańcy 

pytali go o ten podatek i uważa, że  powinna być przeprowadzona akcja informacyjna dla 

mieszkańców żeby wiedzieli, że podatek od psa jest ustawowym obowiązkiem. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko opowiedział  ze akcja informacyjna 

zostanie przeprowadzona. 
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Jan Zbigniew Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  zapytał Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych w Lipsku o celowość  kilkurazowego przejazdu przez miejscowość w celu 

odebrania odpadów komunalnych. 

Ryszard Skwarek, Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku Sp. z o.o., odpowiedział, że 

odpowiedź Pan Radny otrzyma na piśmie po przeprowadzeniu analizy tej sytuacji. 

Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  zadał pytanie Prezesowi 

Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku odnośnie segregacji odpadów, czy są jakieś analizy 

pokazujące czy mieszkańcy segregują odpady w prawidłowy sposób. Odniósł się również do 

wymiany zdań między Burmistrzem Miasta i Gminy Lipsko a Starostą Lipskim i uznał ją za 

niewłaściwą w czasie Sesji Rady Miejskiej.  

Ryszard Skwarek, Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Lipsku Sp. z o.o poinformował, że 

w Radiu Lipsko była emitowana audycja na temat  segregacji odpadów komunalnych. Dodał 

też, że pracownicy ZUK kontrolują zawartość worków sprawdzając poprawność segregacji 

odpadów.  

 

13. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XX sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Lipsku 

Marcin Lenart 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  Anna Idzikowska 


